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In onderstaand procesmemo wordt u op de hoogte gesteld over de voortgang van de 
ontwikkelingen van het AFAS-stadion. 

1. Stand van zaken onderzoeken constructie
In opdracht van AZ voert Royal Haskoning DHV (RHDHV) het constructief onderzoek uit. Dit 
bestaat uit het onderzoek naar het ingestorte deel (destructief) en onderzoek naar de kwaliteit van 
de gehele staalconstructie in het stadion (non-destructief). 

Uit een tussenrapportage van het non-destructieve onderzoek blijkt dat onvoldoende kan worden 
aangetoond dat de kapconstructie boven het hoofdgebouw veilig is. RHDHV concludeert dat het 
noodzakelijk is hier ook maatregelen te nemen om het stadion weer veilig te kunnen gebruiken. 
AZ heeft daarop aangegeven ook hier het dak te verwijderen (https://www.az.nl/nl/nieuws/update-
dak-stadion-9 ). Gemeente Alkmaar heeft met deze nieuwe onderzoeksresultaten de club een 
formele aanschrijving gedaan en een gebruiksbeperking opgelegd. Het hoofdgebouw mag bij 
windkracht 6 of hoger slechts beperkt worden gebruikt. 

Uiterlijk 1 november ontvangt de gemeente het volledige onderzoeksrapport. Daarna heeft zij vier 
weken tijd om te toetsen. Daarin is de tijd van de gebruiksmelding en mogelijk opvragen van extra 
informatie verwerkt. Gemeente Alkmaar wordt in dit proces ondersteund door TNO. TNO is door 
de gemeente ingehuurd om naast de gemeentelijke constructeurs als onafhankelijke partij het 
rapport over de constructieve veiligheid te toetsen.

2. Tijdelijk speelklaar maken van het stadion
AZ wil per december 2019 de beschikking hebben over een veilig en tijdelijk speelklaar stadion 
voor het spelen van professionele voetbalwedstrijden met publiek. Hiervoor wordt het huidige dak 
gedemonteerd. AZ heeft hiervoor een sloopplan ingeleverd en is na goedkeuring van de 
gemeente gestart met de werkzaamheden (week 40). Het sloopplan is in week 42 mede op 
verzoek van de arbeidsinspectie aangepast. Gemeente en KNVB moeten goedkeuring geven voor 
het opnieuw plaatsvinden van een wedstrijd in het stadion. 

3. Ontwerp tot realisatie nieuwe dakconstructie
AZ is in week 36 gestart met een ontwerpstudie naar een nieuw dak. Hiertoe is een ontwerpteam 
samengesteld. AZ heeft voor zichzelf in week 42 twee varianten beoordeeld op kosten, planning, 
kwaliteit, risico’s, uitvoerbaarheid en dergelijke. AZ wil aan het einde van seizoen 2019-2020 
starten met de bouw van het nieuwe dak (mei 2020). AZ en gemeente zijn hierover nadrukkelijk in 
gesprek. De gemeente ontvangt binnenkort dit plan.
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4. Veiligheidsregio
De veiligheidsregio NHN gaat voor de gemeente de toets op de brandveiligheid en 
gebruiksveiligheid doen voor het stadion. De veiligheidsregio doet dat voor de gebruiksmelding 
voor het stadion om te kunnen spelen zonder dak. Daarnaast gaat de veiligheidsregio in de 
toekomst de toets doen voor het nieuwe dak, mogelijk extra tribunes en overige gebouwen in of 
nabij het stadion.

5. Terugkoppeling landelijk gesprek over de veiligheidsverklaring
Op 13 september heeft gemeente Alkmaar deelgenomen aan een bijeenkomst bij het Ministerie 
van Justitie en Veiligheid over de veiligheid van voetbalstadions en de rol van gemeenten. 
Deelnemers waren burgemeesters met een voetbalstadion binnen de gemeente, de KNVB, 
voetbaldirecteuren en het ministerie. Uitkomst van de discussie is dat de veiligheidsverklaring op 
dit moment niet voldoet. Met de verklaring legt de KNVB een oneigenlijke vraag bij de 
burgemeester en gemeente neer. De burgemeesters en de minister waren het erover eens dat het 
anders moet. Daarvoor is nu een werkgroep ingericht. Deze is op 17-10 voor het eerst 
bijeengekomen.

6. Feitenrelaas
Het feitenrelaas is op 21 oktober openbaar gemaakt via onze website. De meest recente versie is 
te vinden via: https://www.alkmaar.nl/docstadion.html Het opstellen van een feitenrelaas is een 
zorgvuldig proces en kan de komende periode nog worden aangevuld met stukken. Vandaar dat 
het een versienummer meekrijgt. De gemeente heeft AZ uitgenodigd om mee te werken met het 
opstellen van het feitenrelaas en eventuele aanvullingen te doen. Dit heeft op dit moment niet tot 
nieuwe informatie geleid. Het feitenrelaas wordt door een extern bureau gevalideerd. Indien 
noodzakelijk geeft dit bureau aanbevelingen voor procesverbeteringen.

7. Afspraak met Onderzoeksraad voor Veiligheid (OvV)
Op 31 oktober gaat de gemeente in gesprek met de OvV. Doel is helder te krijgen welke vragen 
de OvV in het onderzoek centraal zet. Dit mede in relatie tot de onderzoeken die gemeente en AZ 
doen. De onderzoeken mogen elkaar niet kruisen cq. in de weg zitten.

8. Rondetafelgesprek met Tweede Kamer
Burgemeester Bruinooge was uitgenodigd om op 6 november samen met AZ-directeur Eenhoorn 
deel te nemen aan een rondetafelgesprek met de Tweede Kamer over veiligheid van stadions en 
publieke gebouwen. In de procedurevergadering van de Tweede Kamer van 17 oktober heeft de 
vaste commissie voor Binnenlandse Zaken echter besloten het rondetafelgesprek tot nader order 
uit te stellen. De reden hiervoor is dat de commissie de resultaten van de Onderzoeksraad voor 
de Veiligheid wenst af te wachten alvorens zij ertoe besluit om dit rondetafelgesprek weer in te 
plannen.  
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